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Rijeka, 05. 07. 2023. 
 
 

   
 

ZAPISNIK 
S 4. SJEDNICE VMO POTOK 

 
4. sjednica VMO Potok održana je 05.07.2023. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Goran Mačukat, član VMO 
-     Mirjana Matić, članica VMO 
-     Orijana Viljevac Šarić, članica VMO 
-     Karlo Kotulovski, ovlašteni predstavnik zgrade Potok 9 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Mila Žunić, zamjenica predsjednika VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava i donošenje prijedloga Programa rada i Financijskog plana za 2024. godinu. 
2. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
3. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
  
       Zaključak: 
 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo prijedlog Programa rada za 2024. 
godinu: 
 
1. Zdravstvo - mjerenja tlaka i šećera u krvi dva puta godišnje 
2. Pozdrav ljetu 
3. Doček Djeda Božićnjaka 
4. Dan MO 
 
Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo prijedlog Financijskog plana za 2024. 
godinu. 
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AD 2 

 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
     Zaključak: 
 

 Rijeka Plus je uputio sljedeći odgovor: „Semaforizirana raskrižja su promatrana u 
proteklom razdoblju, te Vas obavještavamo kako ista rade ispravno prema signalnom 
programu u kojem istovremeno zeleno svjetlo imaju vozačke grupe na glavnom 
prometnom pravcu (V.C. Emina) a u toj istoj fazi zeleno svjetlo imaju i pješaci preko 
sporednih ulica Nikole Tesle i Nikole Cara. Pri tom vozila koja skreću sa glavnog 
prometnog pravca iz Ulice V.C. Emina nailaze na pješake u Ulici Nikole Tesle, s 
kojima imaju istovremeno zeleno svjetlo. Na isti način radi i semafor na sporednom 
prometnom pravcu Nikole Tesle i Nikole Cara u odnosu na pješake na glavnom 
prometnom pravcu. Ovakav način rada semafora primjenjuje se na svim 
semaforiziranim raskrižjima. Dakle, vozila koja skreću u obavezi su propustiti 
pješake koji imaju istovremeno zeleno svjetlo. Kada se ovakav način rada ne bi 
primjenjivao, to bi značilo da bi morali dodavati posebnu fazu za kretanje pješaka. 
U toj situaciji sva vozila iz svih prometnih pravaca čekaju, dodatno se smanjuje 
propusnost raskrižja, što na ovako visoko opterećenim raskrižjima neminovno 
rezultira stvaranjem kolona pa i dovodi do potpunog zagušenja u prometu“. 
 

 Rijeka plus je uputio sljedeći odgovor na molbu Vijeća da se označe mjesta s 
natpisom "samo za korisnike Centra za autizam" u ulici S. Vončine.: „Mogu se 
označiti parkirna mjesta isključivo za fizičke osobe s invaliditetom koje imaju valjanu 
dokumentaciju, te koje imaju prebivalište na području naplate. Svi roditelji čija djeca 
zbog invaliditeta posjeduju oznaku pristupačnosti, imaju pravo na povlaštenu 
parkirnu kartu u iznosu od simboličnih 5,31 eur mjesečno, s kojom, osim mjesta za 
osobe s invaliditetom, mogu koristiti i parkirna mjesta pod naplatom (tzv. plave linije) 
u neograničenom vremenskom razdoblju. Ulica Stane Vončine je pod naplatom, te se 
omogućava besplatno parkiranje svakom vozilu pri dolasku u trajanju od 10 minuta.  
Udruga koja posjeduje vozilo, ima pravo izraditi mjesečnu parkirnu kartu, te koristiti 
parkirna mjesta pod naplatom neograničeno u vrijeme trajanja pretplate.    
 

 Vijeće nije zadovoljno očitovanjima Rijeka Plusa niti po pitanju usklađenosti 
semafora niti objašnjenjem u kojem nije odgovoreno na konkretan zahtjev da se 
označe mjesta s natpisom "samo za korisnike Centra za autizam" u ulici S. Vončine. 
Roditelji i dalje smatraju da ne treba odustati od te inicijative, jer nije pošteno da onaj 
tko ima znak pristupačnosti plaća čak i taj simbolični iznos povlaštene karte, a što se 
tiče zakonski dozvoljenih 10 minuta, bilo je slučajeva da se ipak dobije kazna jer 
kontrolor Rijeka plusa ne čeka10 min pored auta, već ukuca broj reg. i automatski 
ispiše kaznu ako utvrdi da nije plaćeno. 

 Temeljem navedenog na jesen će se zatražiti sastanak s predstavnicima Rijeka Plusa 
radi  dogovora i pronalaženja optimalnog rješenja problema.  
 

 Vijeće će zatražiti odgovor od Lučke uprave Rijeka na mail građana u kojem se 
navodi da se u luci Rijeka, iza Pošte 2, Krešimirova 7 neadekvatno i nepropisno 
skladišti metalni otpad koji se dovozi željeznicom iz europskih zemalja i slaže na 
hrpu visine od preko 20 metara. Vjetar raznosi čestice otpada po cijelom gradu i 
ugrožava zdravlje građana grada Rijeke.  

 
 Vijeće je zaprimilo odgovor Odjela za urbanizam na upit o obnovi objekta u ulici 

Potok, te će ga proslijediti građanki koja je to zatražila. 
 

 Vijeće je zaprimilo odgovor Odjela za komunalni sustav vezano za problematiku 
nedozvoljenog grafitiranja u kojem se navodi sljedeće:“ U slučajevima 
nedozvoljenog grafitiranja na imovini Grada, javnim površinama ili na zgradama 
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komunalnih i trgovačkih društava te ustanova u vlasništvu, Grad organizira 
interventno uklanjanje grafita u što kraćem roku od prijave ili uočavanja grafita, 
odnosno u roku od 24 sata od obavijesti policijske uprave. U slučaju utvrđenja 
počinitelja vandalskog čina uklanjanje štetne posljedice vrši se o njegovom trošku. 
Komunalno redarstvo odmah po uočavanju štete prouzročene vandalskim činom 
obavještava o tome nadležnu policijsku upravu kako bi poduzeli mjere u svojoj 
nadležnosti radi otkrivanja počinitelja 

 Kod privatnih zgrada, Vlasnik zgrade može protiv prekršitelja, ako se utvrdi njegov 
identitet, pokrenuti kazneni postupak zbog namjernog oštećivanja zgrade i 
zahtijevati naknadu štete putem suda. Ako se prekršitelj ne može utvrditi, što je vrlo 
česti slučaj, vlasnik zgrade na kojoj se nalaze grafiti obvezan je pročelje zgrade 
sanirati tj. ukloniti grafite. 

 Dakle, suvlasnici zgrade dužni su sanirati pročelje, tj. ukloniti grafite te, ukoliko 
smatraju potrebnim, poduzeti mjere kako se ovakve situacije ne bi ponavljale. To se 
prije svega odnosi na obavještavanje Policije radi pronalaska počinitelja, a također i 
poduzimanje mjera zaštite nekretnine, npr. postavljanjem sigurnosne kamere ili 
premazivanjem pročelja antigrafitnom bojom, s koje se, u slučaju ponovnog 
iscrtavanja, grafiti uklanjaju ispiranjem te nema potrebe ponovno ličiti pročelje. 

 Građani mogu aktivno sudjelovati u suzbijaju vandalizma na način da sve 
nedozvoljene aktivnosti prijave na besplatni broj telefona Komunalnog redarstva 
0800 51 00 ili putem za te slučajeve otvorenu posebnu rubriku web servisa „Gradsko 
oko“. 

 
AD 3 
 
       Zaključak: 
 

 Temeljem zaključka prethodne sjednice vijeće je pozvalo ovlaštenog predstavnika 
stanara zgrade Potok 9 na sastanak na temelju zaprimljenog mail-a: 
„Iznad kuće, na adresi Potok 9, Rijeka, sa stijene raste raslinje na kat.čest.1933/7, 
veličine 144 m2  . Vlasnica je Nadica Čičinšain, Rijeka, Demetrova 4, nama je 
nedostupna. Molimo da se traži da makne to raslinje, nas ignorira i ne možemo do 
nje. Povremeno padne kamenje sa stijene, tako da je opasno. Molimo vašu pomoć.  

 Vijeće MO Potok je već uputilo 2 dopisa Odjelu za komunalni sustav na navedenu 
tematiku, a odgovoreno je da se radi o privatnom, a ne gradskom vlasništvu, te su 
stanari dužni sanirati opasan teren. 

 Nakon rasprave dogovoreno je da će se od Odjela za komunalni sustav zatražiti 
izlazak inspekcije na teren i donošenje stručnog mišljenja i rješenja što treba 
napraviti, te da se u što kraćem roku poduzmu mjere za sprječavanje daljnjeg 
urušavanja i odrona kamenja. Ovdje su ugroženi životi građana jer se radi o 
stijenama  (koje nisu privatno vlasništvo) a nerješavanje problema može imati 
ozbiljne posljedice za stanare u ulici Potok. 
 

 
Sjednica je završila u 20:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 


